



من الشعب الياباني
From the People of Japan

Embassy of Japan in Lebanon

April 6, 2023

Press Release

Ambassador Magoshi Attends the Inauguration Ceremony of a Japan Funded Project at Ghobeiry Municipality Health Care and Social Center



Through the Grant Assistance for Grassroots Human Security Program (GGP), Japan supported Ghobeiry municipality to provide its Health Care and Social Center with advanced medical equipment for the radiology department. This assistance will enable more than 10,000 vulnerable people to have an access to comprehensive, high-quality health services at affordable costs.

On April 5 2023, Ambassador MAGOSHI Masayuki attended the project's inauguration ceremony at the municipality's Health Care and Social Center, in the presence of the mayor Mr. Maan Khalil.

The ceremony opened with the national anthems of Japan and Lebanon, followed by congratulatory remarks from Ambassador MAGOSHI and Mr. Khalil and a tour in the center.

In his speech, Ambassador MAGOSHI said Japan has always attached great importance to the recovery of the health sector in Lebanon and highlighted the importance of this initiative in providing the necessary health infrastructure for the Ghobeiry Center to contribute to health security in the region. In return, Mr. Khalil stressed the importance of this project in supporting the most vulnerable people and thanked Japan for its continuous support towards Lebanon's vital sectors during the critical times.



من الشعب الياباني
From the People of Japan

سفارة اليابان في لبنان
6 نيسان، 2023

بيان صحفي

السفير ماغوشي يحضر حفل تدشين مشروع ممول من اليابان في مركز الغيبري الصحي الاجتماعي



عبر برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري (GPP)، دعمت اليابان بلدية الغيبري من خلال تزويد مركزها الصحي الاجتماعي بمعدات طبية متطورة لقسم الأشعة. ستتيح هذه الهبة لأكثر من 10,000 مستفيد من الفئات الأكثر حرماناً، الحصول على خدمات صحية شاملة، عالية الجودة وبأسعار معقولة.

في 5 نيسان 2023، حضر السفير ماغوشي ماسايوكي حفل التدشين في المركز الصحي الاجتماعي التابع للبلدية، بحضور رئيسها السيد معن خليل.

استهل الحفل بالنشيد الياباني واللبناني، تبعهما كلمات تهنئة من قبل السفير ماغوشي والسيد خليل ومن ثم جولة في المركز.

في كلمته، قال السفير ماغوشي إن اليابان كانت ولا تزال تعلق أهمية كبرى على تعافي القطاع الصحي في لبنان وسلط الضوء على أهمية هذه المبادرة في توفير البنية التحتية الصحية اللازمة لمركز الغيبري، للمساهمة في تحقيق الأمن الصحي في المنطقة. بدوره، شدد السيد خليل على أهمية هذا المشروع لدعم الفئات الأكثر حرماناً، وشكر اليابان على دعمها الدائم للقطاعات الحيوية في لبنان في الأوقات الصعبة.